
 
 

 
 
Protokoll 
Styrelsemöte den 12 november 2019 
Kl. 19.30, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Elin Tärnqvist (ET), Ann Davidsson (AD), Göran Tärnqvist (GT), Jörgen Örnberg 
(JÖ), Gustav Örnberg (GÖ), Lisbeth Larsson (LL) och Jonas Lundkvist (JL).  
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL berättade att den retreat han skulle varit ledare för blivit inställd pga för få anmälda.  
I ett möte med Mattias Falk från SvKy delades två idéer. Det ena var en stilla andakt med fokus där 
småbarnsfärldrar och andra skulle kunna få en paus i vardagen. Den andra var att starta en tidning 
för Ekeby med information om vad som händer i bygden. JL pratar med Mattias igen om båda dessa 
idéer och ser vad som blir möjligt.   
 
6. Diakon 
Lyssnarna: Gruppen har haft ett möte som varit konstruktivt. Samtalet handlade om att vi som 
församling är i en tid av fördjupande relationer.  Vi ser att vi gör det både genom att faktiskt mötas 
och genom att uppmuntra till bön för varandra. Vi som styrelsen är ledare genom att prata och 
planera men också genom att leva så.   
 
Planering hösten:  

- Luciafest den 14/12 kl 15-17: Förberedelserna är igång. ET har haft kontakt med Emma 
Olofsson om barnkör. Vi inväntar svar om detta. Styrelsen beslutade att dela ut lappar om 
luciafesten på scouter, Lillträffen och på kakbuffén. 

- Nyårsfesten: Familjerna Örnberg, Brauer och Bertilsson har bjudit in till ett nyårsfirande. 
Information om den finns på hemsidan.  

- Larslundskyrkans förfrågan om samtal: JL har följt upp förfrågan om vad Larslundskyrkan 
menade med sin förfrågan, vilket var att få mötas för att få nya perspektiv. Styrelsen gav i 
uppdrag åt JL att bolla tillbaks med en inbjudan till Samtal och bön.  

- Kakbuffén: ET bad RD göra en lista för att hjälpa till med disk m.m. till kakbuffén 
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7. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi hitintills i år har intäkt på 371 592kr. Under samma period har vi 
kostnader på 302 578 kr. Det ger ett överskott på 69 014 kr.  
 
Ombyggnationen av cafédelen har sedan start genererat 398 817 kr i insamlingar. Kostnaden är 1 314 
105 kr.  
 
Ombyggnad: Det som återstår är parkeringen som vi jobbar med till våren och innan dess 
snörasskydd. RD ansvara för detta.  
Möss: Det finns spår efter möss i nya köket. Fam Torstadius har tagit hit fällor och RD har beställt gift 
att lägga ut i grunden.  
Städinstruktion: RD har fått några förslag på förändringar av städinstruktioner. En fråga är vilket 
medel som ska användas om man inte ska använda såpa (som är för surt). JÖ talar med städerskorna 
på hans jobb om man vad man kan använda. RD uppdaterar listorna.  
 
9. Övriga frågor 
Församlingsmöte: Frågor till församlingsmötet är Städinstruktioner, Barn och nattvard, Fredagsfys 
och en fråga om vilka aktiviteter vi skulle vilja ha under våren.  
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen tisdagen den 17/12 kl 19.00 
 
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 
 


